
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 11. februar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 147
Forslag til lov om jordbrugets anvendelse af gødning og om næringsstofreducerende til-

tag.

Af miljø- og fødevareministeren (Jakob Ellemann-Jensen)

Spørgsmål 1

Ifølge landbrugspakken, som fjernede en stor mængde regulering, der skulle beskytte na-

turen, skulle landbruget ad frivillighedens vej selv reducere udledningen af kvælstof med

1451 tons årligt frem til og med 2018 og med 2907 tons frem til og med 2021. Realiteter-

ne viser inkl. tal for 2018, at landbruget kun har mindsket udledningen med 12 tons årligt.

Hvilke initiativer mener ministeren, der skal tages for at leve op til landbrugspakken?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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